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Abstract (en)
The subject of the present invention is a "builder" or "cobuilder" preformulation for a detergent composition, containing at least one polyimide
polymer mixed with at least one silicate and capable of generating at least one biodegradeable water-soluble polypeptide species when it comes
into contact with an aqueous medium of non-alkaline pH. The present invention also relates to the applications of this preformulation in the field of
detergency (detergents).

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet une préformulation "builder" ou "cobuilder" pour composition détergente. contenant au moins un polymère
polyimide en mélange avec au moins un silicate et susceptible de générer au moins une espèce polypeptidique hydrosoluble biodégradable
lorsqu'elle entre en contact avec un milieu aqueux de pH non alcalin. La présente invention concerne également les applications de cette
préformulation dans le domaine de la détergence.
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